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Raport de Cesiune  
pentru perioada 1-30 iunie 2024 

 
 
Numele clientului: Transgaz 
Obiectul studiului: Informații relevante referitoare la compania Transgaz, angajații acesteia, alte companii din domeniul 
energiei și al gazelor, dar și cu privire la modificări ale legislației din domeniu sau alte informații relevante pentru piața de 
energie și gaze, apărute pe posturile TV naționale și locale, dar și în jurnalele de știri de la diferite radiouri naționale. 
 

 
28 iunie  
 
 

Calificativ: 
 

NEUTRU 

Lovitură pentru prosumatori. Statul îi obligă să își 
instaleze baterii scumpe 

Antena 3 - 
18:42 

2min 50s 

  
Statul îi obligă pe cei care au instalații fotovoltaice de peste 10,8 kilowați 
să își monteze unități de stocare a energiei până în 2027. Decizia a 
venit după ce sistemul național de energie, construit de prin anii 60, a 
început să aibă tot mai multe dezechilibre. 
Cei care nu fac asta vor fi limitați la cantitatea de energie livrată în rețea, 
adică vor putea injecta în rețeaua națională doar trei kilowați. 
Motivul invocat de stat este că sistemul național nu mai face față 
energiei verzi, însă prosumatorii se revoltă și spun că atitudinea statului 
este una abuzivă. 
 

VIDEO Antena 3 

 

http://5.2.198.101/Gaz/2024/iunie/28_06/28iun_a3_baterii.mp4
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Calificativ: 
 

NEUTRU 

Exces de putere 
Antena3- 

22:00 

 

 
In cadrul emisiunii, s-au discutat urmatoarele: 
 

- Moderatorii emisiunii vorbesc despre un articol publicat în Jurnalul, în 
care se spune că demiterile pe criterii strict politice ale membrilor 
Directoratului și Consiliului de Supraveghere al companiei Transelectrica 
decise de fostul Guvern Cîțu sunt plătite și astăzi de administratorul 
rețelei de transport al energiei. Aceștia mai spun că Transelectrica a mai 
pierdut un proces la Curtea de Arbitraj de la Viena intentat de unul dintre 
foştii supraveghetori. Curtea a admis pretenții financiare de un milion de 
lei. Sumele câștigate până acum în instanță de către cei care au fost 
demiși de la conducerea Transelectrica depășesc 6 milioane de lei, 
echivalentul a peste 1,2 milioane de euro. 

 

 
29 iunie 
 
 

Calificativ: 
 

NEUTRU 

Facturi mai mari la gaze din iulie 
Digi24 - 20:34 

40s 
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De luni, 1 iulie, se scumpesc gazele. ANRE a aprobat o creștere medie de 
19% a tarifelor de distribuție, această creștere având impact direct în facturi: 
Această creștere va produce o scumpire de circa 10,5 bani pentru fiecare 
metru cub de gaze consumat. 
 

VIDEO Digi24 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://5.2.198.101/Gaz/2024/iunie/29_06/29iun_digi_gaz.mp4


4 

 

Numele clientului: Primăria Municipiului Cluj-Napoca 
Obiectul studiului: Informații relevante referitoare la primarul Emil Boc, Primăria Municipiului Cluj-Napoca, Consiliul 
Județean Cluj și angajații acestora, partidele politice locale sau alte informații relevante pentru primărie și consiliul 
județean, apărute pe posturile TV naționale și locale, dar și în jurnalele de știri de la diferite radiouri naționale.  
 
 

 

 

10 iunie 
 

Pământul a luat-o iar la vale pe strada Uliului din Cluj-Napoca. Polițiștii au închis strada , iar pompierii vor 
supraveghea zona. În continuare există pericolul ca întreaga șosea să se surpe. Localnicii sunt nemulțumiți și 

reproșează Municipalității că de ani întregi face doar cârpeli și nu a intervenit temeinic pentru ca strada să nu se 
mai surpe. Purtătorul de cuvânt al Primăriei Cluj-Napoca a declarat că s-a delimitat zona respectivă astfel încât să 

nu mai prezinte un pericol pentru cei care locuiesc în zonă, expertiza s-a finalizat, iar pe baza acesteia se va 
întocmi proiectul tehnic, urmând ca apoi să se treacă  la adjudecarea lucrărilor. 

    ştire cu caracter episodic 

Surparea continuă pe 
strada Uliului 

 2min 41s 

TVRCluj (18:15) 

caracter  neutru 

 

 Strada Uliului continuă 
să se surpe 

2min 21s 

PrimaTV (18:27) 

caracter  neutru 

 

http://5.2.198.101/video/2024/iunie/10_06/10iun_tvrcj1815_uliu.mp4
http://5.2.198.101/video/2024/iunie/10_06/10iun_prima1827_uliu.mp4
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11 iunie 

Emil Boc a câștigat al șaselea mandat de primar al Municipiului Cluj-Napoca, pe locul 2 clasându-se candidatul 
independent Sabin Sărmaș. Clujenii au fost întrebați de jurnaliștii TVR Cluj ce își doresc de la primarul ales al 

municipiului Cluj-Napoca. Printre dorințele acestora se numără: îmbunătățirea traficului și soluții eficiente în acest 
sens, mai multă atenție la ceea ce își doresc cetățenii, drumuri ocolitoare, mai puține construcții haotice, mai multă 

verdeață și mai puține blocuri în zona de case. 

    ştire cu caracter episodic 

Ce își doresc clujenii de la 
primarul ales 

 4min 39s 

TVRCluj (17:10) 

caracter  neutru 

Ce își doresc 
clujenii de la 
primarul ales 

4min 48s 

TVRCluj (18:02) 

caracter  neutru 

http://5.2.198.101/video/2024/iunie/11_06/11iun_tvrcj1710_boc.mp4
http://5.2.198.101/video/2024/iunie/11_06/11iun_tvrcj1802_boc.mp4
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14 iunie 

 

     

                               Actual Regional – TVRCluj – 18:00 

În cadrul emisiunii s-au discutat următoarele:   

- George Giglău, lector universitar doctor în cadrul FSPAC, UBB, vorbește despre rezultatul alegerilor din Cluj, fiind 
de părere că, deși a avut un număr mai mic de voturi decât la alegerile precedente, este totuși o performanță politică 
faptul că Emil Boc a câștigat șase mandate la Primăria Cluj-Napoca. Acesta mai spune că nu sunt prea mulți astfel 
de primari, de lideri în PNL cu care partidul să se poată afișa, iar Emil Boc este unul din ei. Acesta mai spune că 
scorul mare pe care l-a obținut candidatul de pe locul 2 nu este de neglijat, însă asta spune mai mult despre 
incapacitatea partidelor de opoziție la Emil Boc în acești 20 de ani de a produce un candidat care să capitalizeze 
acerastă dorință care există la nivelul comunității locale de alternativă politică.  

- În contextul unei prezențe mai mari și a unui candidat care a știut să comunice un pic mai bine, dominanța lui Emil 
Boc poate să fie pusă sub semnul întrebării, mai adaugă invitatul. Sub auspiciile acestui resultat, urmeazî Dun 
mandat cu adevpărat interesant la cșluj mai ales că Emil Boc și=a  asumat niste pariuri mari din punct de vedere 
politic și administrativ.  

- Moderatorul emisiunii spune că există o posibilitate ca Emil Boc să candideze la prezidențiale, având în vedere că 
acesta este pe locul 2 la nivel national în ceea ce privește încrederea românilor în politicieni. 
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                               Ediție specială – Digi24 – 21:00 

În cadrul emisiunii s-au discutat următoarele:   

- Întrebat de molderatoare de ce liberalii nu îi iau în calcul pe Emil Boc sau Ilie Bolojan pentru prezidențiale, Ion M. 
Ioniță, analist politic, spune că sunt și aceștia luați în calcul, dar e o decizie pe care au luat-o din diverse motive cei 
din PNL; în plus cei doi nu și-au exprimat dorința de a candida. 

- Moderatoarea spune că Dominic Fritz a spus că dacă PNL își schimbă candidatul la prezidențiale, ar putea fi 
discutată o eventuală susținere din partea USR, iar, pe surse, în USR s-a înaintat varianta lui Ilie Bolojan, Emil Boc, 
primari PNL cu rezultate bune și experiență. Moderatoarea mai adaugă că Ilie Bolojan a spus că PNL ar trebui să 
dea dovadă de flexibilitate când discută de candidatul PNL la prezidențiale. 

 

 


